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Justerare Utdragsbestyrkande 
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§ 10 
Inventering av stadsdelsområdets gräsmattor 
Svar på skrivelse från (M), (L), (MP) och (C) 
 
Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
svar på skrivelsen.     
 
Ärendet 
Gustav Johansson (M), Urban Rybrink (L), Ola Gabrielson (MP) och 
Christina Peterson (C) har lämnat en skrivelse till Enskede-Årsta-
Vantörs stadsdelsnämnd. 
 
De som har skickat in skrivelsen föreslår att stadsdelsförvaltningen 
ska gå igenom alla gräsmattor som finns i stadsdelsområdet. Det ska 
göras för att ta reda på vilka som inte behöver klippas under maj och 
juni månad. Gräsmattorna ska slås istället för att klippas. Det ska 
göras så att det blir fler ängar som blommar.  
 
Fler ängar är bra för de insekter som pollinerar. Pollinering är när till 
exempel ett bi samlar pollen på en blomma och sedan flyger till en 
annan blomma. Utan pollinering skulle stora mängder av olika växter 
försvinna.  
 
Förvaltningen tycker att förslaget är bra. Förvaltningens parkdatabas 
redovisas alla stadsdelsområdets gräsmattor. Flera av dessa ytor sköts 
genom slåtter. Förvaltningen kommer att se till att fler gräsmattor 
slåttras. Förvaltningen kommer att kontrollera så att den entreprenör 
som sköter gräsmattorna i stadsdelen slåttrar gräsmattorna. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 
daterat den 31 augusti 2019. 
Dnr EÅV 2019/299. 
 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

  


